
 

 : تتم طباعة وإرسال هذا النموذج على الورق الرسمي للشركة المدرجةملاحظة

Closure of Nomination for Board Membership 

 

To: Bahrain Bourse 

 

Reference is made to the announcement made by APM Terminals Bahrain B.S.C on 4 

February 2025, for the opening of the election for the Board of Directors membership for 

the period from 4 February 2025 to 18 February 2025, we would like to announce that 

today, 18 February 2025 at 8 pm is the last day to receive the nominations. The election 

process will be carried out during the Annual General Assembly Meeting dated 27 March 

2025. 

 

 

 

 

 إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

 

 بورصة البحرين السادة /  

 

بشأن فتح باب    2025فبراير    4  بتاريخ  ب.ي ام ترمينالز البحرين ش.م.شركة اي ببالإشارة الي الإعلان الصادر عن  

، نود أن ننوه بان آخر موعد لاستلام  2025فبراير  18إلى  2025فبراير  4الترشح لعضوية مجلس الإدارة للفترة من 

( اليوم  سيكون  الترشح  الساع  2025فبراير    18طلب  تمام  قبل  مساءا  8ة  في  من  الاقتراع  عملية  ستجرى  حيث   .)

 .2025مارس  27المساهمين خلال اجتماع الجمعية العامة العادية المزمع عقده بتاريخ 

 

 

 

 Dana Alsendi Name الإسم 

 المسمى الوظيفي
Legal Manager, Company Secretary and 

Compliance Manager 
Title 

 Company Sealختم الشركة  Signatureالتوقيع 

  

 

 

 

 

 


